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Místo jednání: Horní Mísečky Datum: 27.-28.1. 2012 
Zapsala: Valentová Pořadové číslo: 27 
Distribuční list: Hrubý, Bloudek, Resch, Čermák, Česenek, Uherka, Wolf, Vévoda, sekretariát 
Seznam účastníků:  
VV – Hrubý, Bloudek, Resch, Čermák, Česenek, Wolf; omluven Uherka 
Sekretariát – Valentová 
Přílohy:  
Příští jednání: 23.2., Praha, od 10 hod.  
 
Č. Popis Vlastník Termín 
1.  Plnění úkolů 

VV provedl kontrolu plnění úkolů a konstatoval, že většina úkolů byla 
splněna vyjma následujících: 
- Koncepce mládeže a příručka pro nováčky a pro mládež - 
J. Uherka.  
- Koncepce sportovního nezávodního lezení – Z. Hrubý ve 
spolupráci s J. Šeflem.  
Oba úkoly budou předloženy do konce února 2012. 

Uherka  
Hrubý 
Šefl 

do konce 
února 

2.  Síť pro levné volání pro členy ČHS 
J. Čermák informoval VV o možnostech vytvoření sítě pro levné 
volání pro členy ČHS. VV se usnesl, že další návrhy řešení budou 
předloženy na příští jednání VV, zajistí J. Čermák a Z. Hrubý. 

Čermák 
Hrubý 

příští jednání 
VV 

3.  Čerpání za rok 2011 
VV vzal na vědomí informaci J. Bloudka o čerpání rozpočtu v roce 
2011 a rozhodl, že přečerpání rozpočtu Bezpečnostní komise je 
zdůvodněno (dlouhodobá investice, kterou nelze financovat 
z rozpočtu jednoho roku) a bude financováno z rozpočtu roku 2012. 
Případné přečerpání u dalších komisí bude prověřeno ve spolupráci 
s dotčenými předsedy komisí, zajistí J. Bloudek.  
VV vzal dále na vědomí informaci o příjmech ČHS v roce 2012, ze 
které vyplynulo, že příjmy byly oproti předpokladu vyšší o cca 150 
tisíc Kč.  

Bloudek do příštího 
jednání VV 

4.  Návrh rozpočtu ČHS na rok 2012 
VV diskutoval návrh rozpočtu na rok 2012, který byl upraven podle 
výsledků jednání s předsedy komisí, a uložil J. Bloudkovi provést 
další úpravy na základě proběhlé diskuse. Příjmy od partnerů ČHS 
dořeší J. Bloudek, P. Resch a B. Valentová. Upravený návrh 
rozpočtu pro jednání valné hromady předloží J. Bloudek na příští 
jednání VV.  

Bloudek 
Resch 
Valentová 

příští jednání 
VV 

5.  Návrh termínu a programu VH 
VV rozhodl, že valná hromada ČHS se bude konat v sobotu 24.3. 
2012 a schválil její předběžný program a související organizační 
záležitosti. Definitivní návrh programu VH a návrh bulletinu se všemi 
podklady připraví do příštího jednání VV B. Valentová.  
Informace o konání VH se všemi podklady bude zveřejněna 24.2. 
2012 na webu a současně bude rozeslána předsedům oddílů 
a individuálním členům, zajistí B. Valentová.   

Valentová 
 

příští jednání 
VV, 24.2. a 
dále průběžně 
do termínu 
konání VH. 
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6.  Volba nového výkonného výboru ČHS 
VV rozhodl, že výzva k podání kandidatur bude zveřejněna 1.2. 2012 
na webu a jména kandidátů budou postupně uváděna na webu. VV 
dále rozhodl, že kandidatury bude možno podávat do pátku 16.3. 
2012 do půlnoci, elektronicky nebo poštou. Zveřejnění informace 
volbách a další organizační záležitosti zajistí B. Valentová 

Valentová 1.2. 2012 a 
dále průběžně 
do termínu 
konání VH 

7.  Plnění usnesení VH 
VV rozhodl, že v souladu s usnesením VH 2011 předloží VH návrhy 
na úpravu členských příspěvků a vstupního poplatku pro děti, 
mládež a rodiny. Kompletní návrh včetně odůvodnění připraví do 
příštího jednání VV B. Valentová.  
VV dále rozhodl, že VH nepředloží návrh na změnu termínu 
distribuce a platnosti členských průkazů, zejména proto, že tyto 
změny by nebyly v souladu s platnými stanovami a rámcovými 
smlouvami s pojišťovnami. VV současně rozhodl, že je nutno hledat 
způsob jak posunout distribuci průkazů ČHS na 1.9. Návrh na řešení 
připraví B. Valentová do 15.6. 2012. 

Valentová příští jednání 
VV 
15.6. 2012 

8.  Stížnosti L. Hrozy týkající se reprezentace v drytoolingu 
VV vzal na vědomí stížnost L. Hrozy týkající se působení 
R. Lienertha ve vedení komise drytoolingu, a konstatoval následující: 
- Změna nominačních pravidel, zejména ve vazbě na možnosti 
rozpočtu, je legitimní a je zcela v kompetenci předsedy komise, 
s tím, že změna musí být řádně zdůvodněna a zveřejněna. 
- Při vyřizování licencí pro reprezentanty v drytoolingu došlo ze 
strany předsedy komise k chybám a opominutím, které 
zkomplikovaly start členů reprezentace na závodě SP. VV projednal 
s předsedou komise vzniklou situaci a zdůraznil že v budoucnosti je 
třeba postupovat tak, aby k těmto chybám nedocházelo.  
L. Hrozu a R. Lienertha seznámí se stanoviskem VV B. Valentová.  

Valentová neprodleně 

9.  Návrh HK Horal na snížení členských příspěvků ČHS 
VV se seznámil s návrhem HK Horal (který byl koncipován jako 
otevřený dopis VV a oddílům), aby byly sníženy příspěvky ČHS 
v reakci na to, že finanční prostředky, které dříve oddíly dostávaly 
prostřednictvím TJ/SK, byly v roce 2011 poskytnuty přímo národním 
svazům. Na návrh HK Horal odpoví Z. Hrubý otevřeným dopisem.  

Hrubý do 6.2. 2012 

10.  Návrh smlouvy s Národní knihovnou ČR, archivace webu ČHS a 
webu Skalní oblasti 
VV schválil smlouvu o archivaci webu ČHS Národní knihovnou ČR 
pro historické a výzkumné účely. Současně se shodl, že přínosná by 
byla i archivace webu Skalní oblasti, o kterou projevila Národní 
knihovna ČR zájem. Možnosti archivace webu Skalní oblasti 
projedná se Z. Strnadem B. Valentová.  

Valentová do příštího 
jednání VV 

11.  Vyhlášení grantů ČHS – mládež, údržba skal, podpora 
tradičních akcí 
VV rozhodl, že do poloviny února budou vyhlášeny granty na 
podporu mládeže, na údržbu skal a na podporu tradičních 
horolezeckých akcí. Vyhlášení grantů zajistí jednotliví gestoři – 
J. Uherka, V. Wolf a P. Resch, ve spolupráci se sekretariátem. 

Resch 
Uherka  
Wolf 
sekretariát 
 

17.2. 2012 

12.  Pojištění instruktorů, dodatek ke smlouvě 
VV schválil dodatek ke smlouvě s Podnikatelskou pojišťovnou, a.s., 
o pojištění instruktorů za škodu, která vyplývá ze změny počtu 
instruktorů ČHS. 

- - 
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13.  Situace v ČSTV a financování sportu 
Z. Hrubý informoval o průběhu valného hromady ČSTV, která se 
konala 28.1. 2012, a na které byl volen nový výkonný výbor a revizní 
komise ČSTV. Předsedou ČSTV byl zvolen M. Jansta, Z. Hrubý, 
předseda ČHS, byl zvolen členem VV. Z. Hrubý dále informoval 
o možnostech financování sportu v roce 2012 a v dalších letech.  

- - 

14.  Přehled partnerů ČHS a jejich plnění 
VV vzal na vědomí přehled partnerů ČHS na rok 2012, jejich plnění 
a závazky vůči nim. 

- - 

15.  Ročenka ČHS 
P. Resch informoval o dokončení Ročenky ČHS 2011. Distribuce 
začne v únoru a bude nově řešena i prostřednictvím lezeckých stěn. 
Zveřejnění informace o Ročence a organizaci distribuce zajistí 
P. Resch a B. Valentová.  

Resch 
Valentová 

začátek února 

16.  Web ČHS 
B. Valentová informovala o spuštění novém webu ČHS, s tím, že 
web bude v následujícím období upravován, aby co nejlépe sloužil 
návštěvníkům. Zajistí B. Valentová. 

Valentová průběžně 

17.  Spolupráce s horolezeckými časopisy 
VV vzal na vědomí domluvenou spolupráci s horolezeckými časopisy 
Montana, Lidé a hory a Everest v roce 2012, kterou bude zajišťovat 
P. Resch, J. Novák a B. Valentová, ve spolupráci s předsedy komisí.  

Resch 
Novák 
Valentová 

průběžně 
během roku 
2012 

18.  Lezecký park Alkazar 
P. Resch informoval o vybudování lezeckého parku Alkazar v Srbsku 
v Českém krasu, jehož partnerem je Era, a který byl dokončen 
v prosinci 2011. Ohlasy na vybudování parku jsou velmi kladné, 
ČHS bude pokračovat v budování dalších lezeckých parků.  

- - 

19.  Trad Sandstone Meeting 
B. Valentová informovala o dosud malém zájmu o Trad Sandstone 
Meeting (týden lezení v Adršpašsko-teplických skalách a okolí), 
určeném zahraničním zájemcům o pískovcové lezení. VV rozhodl, 
že termín pro přihlášky bude posunut do konce března a akce bude 
spojena s větší propagací. Zajistí B. Valentová a Z. Česenek. 

Valentová 
Česenek 

neprodleně 

20.  Výstava historie horolezectví 
B. Valentová informovala o rozvíjející se spolupráci s Muzeem 
Českého ráje v Turnově, které připravuje výstavu o historii 
horolezectví v Českém ráji.  

- - 

 
Schválil: Z. Hrubý 


